ACTION ON VARIOUS EXPERIMENTAL TUMOUR-HOST SYSTEMS OF METHOXY-SUBSTITUTED GLYCEROL ETHERS INCORPORATED INTO THE FEED
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The effect on the growth and spread of tumours by methoxy-substituted glycerol ethers incorporated into the feed has been tested on a broad spectrum of tumour-host systems. Inhibitory effects on tumour growth were noted mainly by 1-0-(2-methoxy-hexadecyl) glycerol and on Melanoma B16, Lewis Lung Tumour, MCA-sarcoma MCG101 and the lymphomas LAA and P1534. Spontaneous metastasis formation from Melanoma B16 and two MCA-sarcomas was inhibited.
Исследовано влияние на рост и распространение опухолей метокси-замещенных эфиров глицерина включенных в корм на широкий спектр опухолей хост-систем. Ингибирующие эффекты на рост опухолей были отмечены основном с 1-0-(2-метокси-гексадецил) глицерином на меланоме В16 опухоли легких Льюиса, MCA-саркоме MCG101 и лимфомах LAA и P1534. Спонтанное образование метастазов от меланомы В16 и обеих MCA-саркомах было ингибировано.

